
Styremøte 16.4.24  

  

Bjørn Slaatten (styreleder), Bengt Harald Solheim, Magrit Kilen 

Stoebner, Christin Ottmann, Espen Kvan, Jens Saugstad, Åse Augedal 

Os, og Lars Klæboe (vara). Ikke til stede: Liv Eva Wiedswang 

I tillegg møtte  Daglig leder Charlotte Storm   

Protokoll  Espen Kvan  

  

  

Følgende saker ble behandlet:  

  

Sak  Beskrivelse og konklusjon  Utdypende kommentarer  

13.24  Styret godkjente innkalling fra forrige møte. 

Protokoll fra forrige møte ble godkjent.  

  

  

  

  

13.24  

  

  

  

  

Introduksjon av nytt styre. 

Bengt og Lars presenterte seg. 

Liv Eva ikke til stede på dagens styremøte. 

  

  

  

  

  

  

15.25  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Orientering ved daglig leder. 

# Medlemstallet viser en liten nedgang. Det anses 

som en typisk «vårtrend». Flere ønsker trene ute vår 

og sommer.  

 

# Tilskudd på totalt 210.000,- forventet inni april 

  

  

  

 

 

 

 

 

# Økonomi. Noe større underskudd for mars -24 enn 

mars -23. Tilskuddene ble i -23 bokført i mars, men 

i år kommer de i april. Vi får derfor høyere inntekt 

for april så vi ender i blanse. 

 

# Kampanjer. Vurderer en «Tren gratis...»-

kampanje. Trening en kort periode gratis mot 

binding i 12 mndr. Også «Sommerkort» for 1,2 og 4 

uker.  

 

 

 

 

# Leasing møller og trappemaskin.  

Det er kun en reduksjon på 6 

medlemmer. Anser det som bra 

da det er vanlig at noen dropper 

ut på våren. 

  

15´er for «Gratistrening unge». 

Etter 2 mndrs sommertilbud vi 

skal ha. 

160´fra IMDI, Inkluderings og 

Mangfolds-direktoratet. For å 

aktivisere krigsrammede og 

innvandrere.  

35´fra BIR, Bærums idrettsråd 

 

 

 

 

 

 

Kampanjer ikke klare. Priser for 

sommerkort skal også fastsettes.   

Blir noe billigere å binde seg for 

2 og 4 uker enn for 1 uke. 

Vurderer også en «Skjeiv-

måned». 

 

 

Vurderer møller fra Lifefitness 

og Stairmaster 



  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

16.24  

  

  

  

Ønsker totalt 10 møller. I dag har vi 4 «gode» som 

ikke trenger byttes ut. Aktuelle møller er fra flere 

leverandører. 

  

  

  

# Spinningsystem. Leter etter det best egnede. Vil 

sannsynlig avgjøres innen et par uker. 

 

# Timeplangruppa starter snart sitt arbeid med 

høstplanen.  

 

# Ny app kommer. Skal hete «Friskis Norge» 

  

  

  

# Ubemannet åpningstid. Arbeidet går framover. 

Kamera er montert og skal justeres inn. Forventes 

klart til sommeren. 

  

  

# Senteret er nå sertifisert som «Rent senter» av 

Antidoping Norge. Dette er et kvalitetsstempel. 

  

  

# Fysioterapi. Jobber med utleie, mulig en aktuell 

søker.  

  

  

  

  

Aktuelle saker 

 

# Den årlige prisøkning vurderes. 

  

  

  

 

# Festkomiteen (Christin, Åse og Espen) er i gang. 

Det blir snarlig laget invitasjon til fredag 24.5.  

  

  

 

  

  

  

  

  

# Nye styremøter 21.5 og 25.6 

  

  

  

  

  

  

  

  

Det blir sannsynlig satt opp en 

ny Jympa-time til høsten. Ledet 

av Christin og Bjørn Ole.  

  

 

 

Ny app vil gjelde for 

medlemmer i Bærum, 

Fredrikstad og Oslo. 

 

 Må avgjøre hvem som får 

tilgang til dette. Sannsynlig 

alder over 18 år. Blir nok en 

liten ekstrakostnad, f.eks 50,- 

  

 Krever at alle medlemmer 

signerer på at de trener på et 

slikt senter. 

  

  

  

  

  

  

  

 

  

Minst like mye som 

prisstigningen, altså 4 %. 

Økningen sannsynlig i 

september 

  

 Vurdere egenandel for 

deltagerne. Blir enige om at det 

droppes. Oppstart kl 19. Sjekker 

catering i Askerområdet. 

Underholdning? 

Asker museum tar kr. 3000,- i 

leie, samt kr. 400,- pr. time for 

tilsynsperson til stede.   

 

  

  



  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 


